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Närvarande: Jessica, Dan, Gabriella, L-O, Katarina, Michael, Nicholas, 

Gert, Jenny, Anna 

Föreslagen dagordning 

1. Mötets öppnande 
Jessica öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 

2. Fastställande av dagordning 
 
Tillägg av två punkter. 
 

3. Föregående protokoll 
 
Inga synpunkter. 
 

4. Ekonomi 
a) Ekonomisk rapport 
Dan rapporterar, t ex försäljning av EM-tröjor samt glädjande besked att återbetalning av 
damlagets träningsläger på 256 000 kr kommer att inkomma. 
 
b) Sponsring 
Micke rapporterar hur läget ser ut för årets avtal. 
Länsförsäkringar önskar att vi medverkar i en e-utbildning, ”Ledare som lyssnar” som 
motprestation. Hur det ska ske är en vidare diskussion. 
Nya tag med ICA inför 2022, gäller att vara på tå till dess. 
 

5. Information 
a) Söndagsmöte 
Gert och Nicholas gör en avrapportering. Lyfter upp en viss oro kring några lag med hjälp 
kring lagen. 
Nästa söndagsmöte 13 juni kl 18:00 
 
b) HS, Hjärtstartare på IP. Var ska den placeras och hur skall det skötas? Fotbollen tar 
fram förslag. HS står för kostnader genom bidrag. 
Ansökan beviljad på 12 500kr. Vilka kan ta fram förslag som kan lyftas till HS? Rådfråga 
Johan L eller Pernilla? Nicholas och Jessica tar det och bollar vidare. 
 
c) HÖFF 
Ekonomin ser bra ut! 
Ca 25 spelare på träningarna. 
Moderföreningsbidrag bör utbetalas innan säsongen drar igång. 
 
d) SVFF 
Damlaget: enkelserie 13-17 år vårspelet, valfritt deltagande 
10-12 år, enligt liggande spelschema. 
ÖSK-fotboll följer förbundets rekommendationer 

Fotbollssektion 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte 17 maj 

kl. 18.00 på IP 
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e) Roslagscupen 
Cupen ställs in. Återbetalning av en anmälningsavgift. 
Olle påbörjar arbetet för 2022. 
 
 

6. Fotbollsverksamheten 
a) Ledare och lag 
Matcher släpps på fyra matcher i helgen på IP. 
Cafeterian hålls stängd, då ingen publik skall närvara. 
 
b) Städdag/ Uppgifter per lag 
Lägergården är vilande förnärvarande, städning sker på sikt. 
Omklädningsrum och cafeterian städat och klart. 
Lång- och kortsidor sker nu under veckan. 
U-plan är åtgärdad. 
 

7. Anläggningar och personal 
a) IP 
Arbete sker efter förmåga. Kritning och klippning, mm. 
Nytt problem har uppstått, gäss. 
Planen är ovanligt tuvig och gropig. 
Hur skapar vi en bra och hållbar plan? Diskussionen pågår och gör allt vad vi kan för att 
hålla planen bra. 
 
b) Lägergården 
Två blandare frös sönder under vintern samt två nya blandare i gamla 
omklädningsrummen. 
En uthyrning under våren, Vaksala F08. 
Dörr och träarbeten på Gamla entrén. Arbetas på. 
Elproduktion som fjolårets produktion. Problem med jordfelsbrytare, behöver hålla lite koll 
på dem. 
Tvättstugans renovering får avvakta. 
XL-hjälpen kommer att meddelas under senare delen av augusti. 
 
 

8. Verksamhetsberättelse 2020 
Antas med smärre justeringar. 
 
 

9. Övriga frågor 
 
a) Grönt kort 
Skall dessa användas? 
Dessa Gröna kort skall tilldelas en schysst spelare i motståndarlaget vid matcher. 
Bör stämmas av med motståndarlaget. 
 
 

10. Nästa möte 
 
Förslag 14 juni kl18.00 


